
Bestyrelsesmøde St. Sjørup Bylaugh d. 7 April 2025 

Tilstede: Torben, Hanne, Lars, Birger, Birgitt, Martha, Jonna og Maibritt (kom senere). 

Referent: Lars 

 

1. Opfølgning fra sidste referat:  

Arbejdsweekend Lørdag d. 12 April kl. 9.00. Der startes med morgenmad, 
herefter fordeles opgaverne, der serveres frokost.  

OPGAVER:  

• Legeplads - Tag repareres  
• Sokkel + fodpanel 
• Sortering af bøger 
• Åbne toilet 
• Brænde ukrudt + plante? 
• Evt.  

Referat fra sidste møde godkendes. 

2. Økonomi: 
Økonomien er ok. Vi håber dog på godt vejr til Sommerby.  
Der er forsat nogle medlemmer som mangler at betale kontingent.  
Jonna laver en liste over hvem der mangler. 
 

3. Nyt fra formanden: 
• Den Polske bil er væk.  
• St. Sjørup fælleshus er ikke på kommunens liste over forsamlingshuse, Lars 

har rykket for hvilke kriterier man skal opfylde for det, han har ikke fået svar 
og vil rykke for det endnu en gang.  

• Lars vil købe nyt bestik, for at det er ens. Det gamle gemmes i det lille depot 
rum, det kan bruges til Sommerby. 

• Der har været stort fremmøde til sidste fællesspisning, trods den korte 
varsel.  

 

4. Aktiviteter i fælleshuset, fællesspisninger og udlejninger: 
• Fællesspisning d. 16 Maj kl. 18, Jessie er “chef” og Torben er tovholder fra 

bestyrelsen. (Invitation sendes ud senere) 
• Huset er lejet ud til to konfirmationer. (D. 27 April og d. 3 Maj) 

 



5. Sommerby: 
• Musik til de 3 første tirsdage er på plads. 
• Der vil i år forsøges med flere børne aktiviteter/legegrupper, som evt. Kan 

ligge fra kl. 16-18. 
• Der vil i år også forsøges med nyt tiltag ift. Arbejdsgrupper, som er tovholder 

for diverse opgaver.  
• Bookingsystemet skal være klar til d. 1 Maj. Lars snakker med Alex. 

Connie stod for bookingsystemet sidste år og der snakkes om det kan 
tilrettelægges, så hun forsætter med det - ellers skal der findes en ny. 
Kræmmertelefonen lever forsat, den kan anvendes, hvis man ikke kan bruge 
bookingsystemet. Denne har Torben ansvar for. Kræmmer telefon: 23968950 
(Åbner 1 Maj) 

• Der vil forsat laves et program hæfte, dette sørger Birgitte for.  
Der snakkes om vi skal reklamer mere for Sommerby på de sociale medier, 
dette for at nå ud til flere målgrupper, evt. lave en Facebook side/gruppe kun 
for Sommerby, hvor der hver tirsdag reklameres for dagens program. Maibritt 
vil gerne lave denne, men der skal findes en tovholder og Martha og Maibritt 
har en i tankerne, som Martha vil spørger.  
 

6. EVT.: 
Jimmy som bor på Estruplunvej vil gerne være behjælpelig, hvis der er nogle der 
døjer med eksempelvis Rotter eller muldvarper mm.  

 

 


